
Dank voorzitter! 

 Beste gemeenteraad,  

Voor sommige ben ik een bekende en sommige ook weer niet. Jullie kennen mij als de voorzitter van 

de Jongerengemeenteraad, maar vandaag sta ik hier als inwoner van de onze gemeente en beter 

gezegd als jonge ondernemer van de gemeente.  

Sinds 2020 heb ik een bedrijfje namelijk een Surinaams cateringbedrijf. Sinds dat moment ik loop ik 

al tegen dingen aan die horen bij het ondernemerschap. Doordat is het me opgevallen dat onze 

gemeente zich niet inzet voor de jonge ondernemer. Is daarom de raad er bekend mee dat er jonge 

ondernemers zijn? En is de raad zich bewust van dat er te weinig informatie überhaupt vanuit het 

rijk verstrekt? 

Afgelopen voorjaar wou ik me daar juist voor inzetten. Inzetten voor jongeren die hulp nodig hebben 

of vragen hebben om een bedrijf op te zetten. Persoonlijk vindt dat al geregeld had moeten zijn 

vanuit de gemeente een soort ondernemeringscoach voor jongeren. Ik heb daarom contact 

opgezocht met het Ondernemersplein dat bij iedereen wel bekend is. Kijken of er manieren zijn om 

mijn plan te financieren door de gemeente. Door mijzelf ontwikkelen en te specialiseren in het 

ondernemerschap en daardoor jongeren helpen. De bedrijvencontactfunctionaris die mij telefonisch 

heeft geholpen adviseerde mij toen om mijn onderneming niet eens legaal te doen. Is de raad zich 

bewust dat het ondernemersplein van de gemeente gericht is op de doelgroep normale 

ondernemers? 

Ik heb toen via andere manieren gaan kijken of er dit gefinancierd kan worden. Zo heb ik subsidie 

aangevraagd bij de gemeente. Deze is afgewezen, maar heeft de subsidieadviseur van het cluster 

Samenleving, Cultuur en Sport me uitgelegd dat de het er deze periode geen subsidie voor worden 

afgegeven doordat het in het coalitieakkoord staat. Stimuleert de raad dat jongeren onder de 21 een 

bedrijf starten? 

En maakt dit het dit najaar weer mee. De gemeente maakt het moeilijk voor ondernemers want ik te 

horen kreeg is dat de gemeente streng is en alles toetst. 

Voorzitter ik ga afronden! 

U denk vast waar gaat dit over. Maar dit gaat over dat de gemeente zich niet bewust is dat er jonge 

ondernemer zijn en in zijn algemeenheid dat de gemeente lastig is wanneer een ondernemer iets wil 

realiseren. En dit komt omdat het voor mij gevoel ondernemers niet worden gezien, gehoord ed. 

door de gemeente. Want het imago want de gemeente mij laat zien is dat het college er alleen is 

wanneer er iets georganiseerd is zoals de netwerkborrel of haringparty van MeerBusiness. En dit is 

maar een voorbeeld maar als ik vertel dat in uw raad van de 39 raadsleden er 9 ook ondernemer/zzp 

zijn. Kan het ook 1 van uw collega’s zijn die dit als ondernemer meemaakt.  

Voorzitter ik sluit af  

Juist om het ook persoonlijk te houden, wat kunnen we er samen aan doen om juist de die 

informatie die mist te verstrekken aan jonge ondernemers? En juist het ondernemen te stimuleren 

in het zijn algemeenheid. Het zijn mensen die doen wat hun passie is en dat moeten kunnen blijven 

doen! 

Ik dank u wel 




